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Az elmult évben változás nem történt a rendelő személyzetében,minden dolgozó rendelkezik
szakképesitéssel,napra készek vagyunk az előirt és kötelező tovább kepzésekkel.
Az orvosi rendelő előtt elkészüIt azuj parkoló,köszönjük.
A rendelőben nyilászrárok cseréje megtörtént,sajnos a munkrák egyenlöre nem folytatódtak a
tanácsadó,illetve fogászat váró helységét illetően.A rendelő egyenlöre nem felel meg az elvárt és
kötelelő ANTSZ előirásoknak,de ez ismert,és reméljiik a közel jövőben majd változikpozitiv
iranyba.
Az ujszülöttek száma l2,elhaltakszáma 11 az elmult évben.
A rendelői forgalom lényeges változást nem mutat,az eltelt évek alatt 20.000 körül álUév.
A z utobbi években talén a fiatalabb korosztály felé tolodik el a daganatos megbetegedések
ernelkedése,de ez a falu adottságaival nem mutat összefiiggést
Sajnos az elmult évek aztmutatják semmifele pozitiv érderni változás nem történik a háziorvosi
rendszer talpraállitása erdekében,tartosan alulfinanszirozottak vagyunk,és szükségtelen
adminisztrativ terheket zuditanak ránk,valamint sok helyben is rendezhető dolgokat nem
engedélyeznek,és a betegeket felesleges engedélyeztetési folyamatoknak teszik ki.
Es nem várható ebben érdemi változás akormányzati kommunikácio ellenére sem.
Nagyra törő terveink nincsenek,a mindennapi munka mellett igyeksziink a betegek ellátását
biztositani.
Az önkormányzattol annyit kérünk,ha lépésekben is,de a rendelőt az előirásoknak megfelelő
állapotbahozzákafalulakosságánakérdekében.
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